

CCMT2018 回顾

CCMT2018 Review

CCMT是我国最具权威性的中国国际机床展览会CIMT的姊妹展，在机床业界及广大用户中影响力不断增强，特别是在华东一带。第十届中国数控机床展览CCMT2018于2018年4月在上海新国际博览中心成功举办。

突如其来的新冠疫情，全球经济遭遇重大冲击，国际知名行业展会纷纷停办，国际行业间的交流、投资等商业活动严重受阻，CCMT2020被迫停办。

然而幸运的是，由于中国防控措施得力，新冠疫情迅速得到控制，企业复工复产，生产经营逐步走上正轨。2020年我国成为全球唯一实现经济正增长的主要经济体，国内生产总值（GDP）增速达2.3%。中国经济逐步形成以国内大循环为主体、国内国际双循环相互促进的新发展格局。CCMT不仅是展示世界先进制造技术和机床工具产品的盛会，也是推动中外技术交流与商贸合作的重要平台，更是了解中国这一最大机床工具消费市场需求变化的最佳窗口。

CCMT is the sister show of CIMT which is the most authoritative show in China, and now CCMT plays more and more strong influence on the machine tool industry and its users especially in South East China. China CNC Machine Tool Fair 2018 (CCMT2018) was successfully held in April of 2018 at Shanghai New International Expo Centre.

The sudden COVID-19 has brought a major impact to the global economy. The international well-known trade shows were cancelled, and the international trade exchanges, investment and other business activities have been seriously hindered. CCMT2020 was forced to cancel.

Fortunately, thanks to China's effective prevention and control measures, COVID-19 pandemic was quickly brought under control, enterprises resumed to production and gradually get on track. In 2020, China became the only major economy in the world to achieve positive economic growth, with the growth rate of gross domestic product (GDP) being 2.3%. China is accelerating the formation of new development pattern with domestic big circulation being the main part, and the domestic and international dual circulations promoting each other.

CCMT is not only a grand gathering to showcase the world's advanced manufacturing technologies and machine tool products, but also an important platform to promote the technical exchanges and business cooperation between China and the world, acting as a best window to observe the changes in demand of China, which is the largest machine tool market in the world.



展览面积 Exhibition Space: 120,000 m²

展商 Exhibitors: 1,233 (来自 23 个国家和地区, From 23 countries and regions)

观众 Visitors: 125,723 (来自 66 个国家和地区, From 66 countries and regions)

展团 Pavilions: 共有 10 个国家和地区的机床协会和贸促机构组团参展，分别是德国展团、美国展团、瑞士展团、意大利展团、韩国展团、西班牙展团、日本展团、捷克展团、法国展团和中国台湾地区展团。

Machine tool associations and trade promotion organizations from 10 countries and regions organized pavilions in the Fair. They were Germany, United States, Switzerland, Italy, Korea, Spain, Japan, Czech, France, and Taiwan region.

CCMT2022 概述

CCMT2022 Overview

展览会名称: 第十二届中国数控机床展览会 (CCMT2022)

展览会时间: 2022 年 4 月 11-15 日

展览会地点: 上海新国际博览中心
上海市浦东新区龙阳路 2345 号

预计规模: 120,000 平方米

Name of Exhibition: China CNC Machine Tool Fair 2022 (CCMT2022)

Date: April 11-15, 2022

Venue: Shanghai New International Expo Centre
2345 Longyang Road, Pudong New District,
Shanghai, P.R.China

Expected Space: 120,000 sqm.

海外合作单位:

美国机械制造技术协会，西班牙机床工业协会，欧洲机床工业协会，意大利对外贸易协会，印度机床制造商协会，日本机床制造商协会，日本锻压协会，日本小件协会，日本贸促会，韩国机床制造商协会，英国制造技术协会，捷克机械工程协会，瑞士机床协会，法国制造技术协会，台湾区机械工业同业公会，台湾区工具机暨零组件工业同业公会，意大利机床机器人及自动化制造商协会，德国机床制造商协会。

Overseas Supporters:

AMT, AFM, CECIMO, ITA, IMTMA, JMTBA, JFMA, JMAA, JAPIT, KOMMA, MTA, SST, SWISSMEM, SYMOP, TAMI, TMBA, UCIMU, VDW

展会官方网站: www.ccmtshow.com

Official Website: www.ccmtshow.com

展品范围:

金属切削机床；金属成形机床；特种加工机床、激光加工设备、增材制造及专用设备；制造单元 / 系统、工业机器人及自动化设备；机床零部件及配套件；数控系统、数显装置及机床电器；磨料磨具、超硬材料及涂附磨具、刀具及专用设备；刀具、工夹具及相关产品；检验和测量设备；工业物联网、软件、标准、协议及服务；木竹加工机床；信息、咨询服务。

Exhibits Profile:

Metal-cutting Machine, Metal-forming Machine, Non-traditional Machine, Laser Processing Equipment, AM, Special Purpose Machine, FMC / FMS, Robot, Automation Equipment, Component & Auxiliary, Numerical Control System, Digital Readout & Machine Tool Apparatus, Abrasive & Tool, Super-hard Material & Coated Mould / Die, Super-hard Cutting Tool, Cutting Tool, Tooling, Jig, Fixture & Related Product, Metrology; IIoT, Software, Standard, Protocol, Wood & Bamboo-working Machine, Information & Consultation Service.

多种多样的宣传和配套活动

- 举办新闻发布会宣传展会
- 举办机床制造业 CEO 国际论坛共商制造业的发展趋势
- 举办技术交流会介绍产品
- 设立新闻中心为媒体提供宣传资料
- 在近 50 家媒体和报纸报道

Various Events for CCMT2022

- Regional press conferences to promote the exhibition
- "International CEO Forum" discussing development trend in the manufacturing industry
- Technical Seminars to introduce products in detail
- Press Center provides journalists with abundant material on exhibitors profile and their technology
- Covered by more than 50 media and newspapers

CCMT2022 概述

CCMT2022 Overview

全方位的观众服务

- 编写展品清单，提前发给用户
- 在全国六城市举办推介活动
- 建立贸易联络办公室，为供需对接提供服务

Visitors Service

- Providing "the List of Exhibits" to the potential visitors before the Show
- Trade liaison meetings in six cities calling for local users to visit the Show
- Trade liaison office provide matching service

境外展商展位费

Overseas Exhibitor Booth Fee

展位种类 Type of Booth	价格 (人民币 / 平方米) Price (RMB/m ²)
标准展位 Package Stand	2,250
光地 Raw Space	2,000

欢迎积极报名参加 CCMT2022，关注 www.ccmtshow.com 在线报名，或联系境外代理。

Welcome to participate in CCMT2022. Please visit www.ccmtshow.com for online registration, or contact overseas agents for joining national pavilions.

报名截止日期：
2021 年 10 月 15 日

Application Deadline:
October 15, 2021

如需了解更多信息，请联系我们：

中国机床工具工业协会

地址：北京市西城区莲花池东路102号天莲大厦12层

邮编：100055

电话：+86 10 6334 5696；+86 10 6334 5268

传真：+86 10 6334 5700

邮箱：cmtbagj@cmtba.org.cn

For more information, please contact:

China Machine Tool & Tool Builders' Association (CMTBA)

Address: F12, Tianlian Mansion, 102 Lianhuachi East Road, Xicheng District, Beijing 100055, China

Tel: +86 10 6334 5696; +86 10 6334 5268

Fax: +86 10 6334 5700

Email: cmtbagj@cmtba.org.cn

中国最具潜力的专业机床展会之一
One of the Most Promising Machine Tool Shows in China

汇聚世界先进制造技术
Highlight Advanced Manufacturing Technology

高质量的观众，专业参观团
Trade Visitors and Professional User Delegations



第十二届中国数控机床展览会 CHINA CNC MACHINE TOOL FAIR 2022

CCMT 2022

时间：2022年4月11-15日

地点：上海浦东 上海新国际博览中心

Date: April 11-15, 2022

Venue: Shanghai New International
Expo Centre, Pudong

上海新国际展览中心 - 创意的舞台
先进、实用、国际化与专业化的完美体现

SNIEC-Stage of Creativity
The Perfect Embodiment of Advancement, Practicality,
Internationalization and Professionalization

上海 - 通往中国市场的战略要道
中国经济、金融、制造、商业与航运的中心

Shanghai- Strategic Access to the Chinese Market
The Centre of Economy, Finance, Manufacturing, Commerce and Shipping in China

主办单位：中国机床工具工业协会

承办单位：中国机床工具工业协会

上海市国际展览有限公司

Sponsor : China Machine Tool & Tool Builders' Association

Organizers: China Machine Tool & Tool Builders' Association

Shanghai International Exhibition Co., Ltd.

